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Bestyrelsens/formandens beretning 

 

Det har jo på alle mulige måder været et ”mærkeligt” år for os alle sammen. Således 
også for Beboerforeningen. 

Der er ellers på mange områder stor interesse for Beboerforeningen. Vi trænger til 
at være sammen. Det kunne man mærke til forårsmarked, til Sankt Hans og til 
sommerfesten, hvor der var et lille ”hul” i den isolation der ellers har præget tiden. 

I bestyrelsen har der, næsten ubemærket, været et generationsskifte. For ikke så 
mange år siden, snakkede vi om hvordan vi kunne få børnefamilierne på banen. Det 
behøves vi ikke at snakke om mere. Det er sket. 

Men… det er ligesom om vi ikke rigtig er kommet ”i gang” i den nye bestyrelse. 

Og så alligevel: For der sker jo trods alt noget. 

Ud over enkelte cafeaftener og fællesspisninger, så holdt vi et 
fastelavnsarrangement sidste forår. Der var forårsmarked og Sankt Hans. Vi holdt et 
brag af en Sommerfest. Vi har holdt valgaften på skolen, hvor vores område kom fint 
på landkortet, Pizzaovnen begynder så småt at tage form, der blev holdt ”portvin og 
fællessang”, Vi holdt julebingo med gløgg og juletræs tænding. Der har været en 
cafeaften med Habibsters, og der er startet en filmklub op. 

Ud over det så er der forskellige initiativer i området, som Surfsøen, Naturklubben, 
Huset Askman og et initiativ om at gøre grusgraven ved rundkørslen til et rekreativt 
område. 

Med andre ord så ligger vores område ikke stille. På trods af Corona. 

Der er masser af energi og vilje til fællesskabet. 

I bestyrelsen har vi det som en hest i en startboks. Vi glæder os til at komme ud og 
give den gas. 

Hvis omstændighederne ellers tillader det, kan det kommende år i 
Beboerforeningen blive ”helt fantastisk”. 


